

ក្រុមបុរេតិបត្តិ

ក្រុមហ៊ុន PUMA គោរពសិទ្ធិមនុស្ស។ ការការពារ: មានន័យថា ជាការចូលរួមរបស់យើងជាមួយសង្គម ដល់យើងធ្វើបុរេតិបត្តិការ និងជាមួយដៃគូរបស់យើង នាំគ្នាប្រយោជន៍ដល់សង្គមរបស់យើង។

ក្រុមហ៊ុន PUMA គោរពសិទ្ធិមនុស្ស។ យើងប្រយោជន៍ដល់គ្រប់គ្នា កាត់បន្ថយ និង រាយការណ៍អំពីផលប៉ះពាល់បរិស្ថានរបស់ស្ថាប័នយើង និងសង្គមដ៏ឆ្លាតវៃរបស់យើង។

ទំនាក់ទំនងការងារ

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវតែប្តូរឃ្លាំង និងការពារច្បាប់ និងលក្ខខណ្ឌការងារនានា ដល់ការពារសិទ្ធិកម្មករ និងយ៉ាងហោចណាស់ ការពារសិទ្ធិរបស់ពួកគេ ក្នុងការច្បាប់ និងបទប្បញ្ញត្តិស្ថិតិសាធារណៈនិងសន្តិសុខសង្គម និងសុវត្ថិភាពការងារថ្នាក់ជាតិ និងអន្តរជាតិ។

គុណភាពលក់កម្មករ

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ មិនអាចជួលកម្មករអាយុក្រោម 15 ឆ្នាំ ឬ អាយុតិចបំផុតតាមច្បាប់ក្នុងស្រុក ឬ អាយុបំពេញការសិក្សាដែលខានមិនបាននោះទេ ហើយការអនុវត្តនេះត្រូវធ្វើសវនកម្មអាយុណាមួយដល់ច្រើនជាងគេក្នុងចំណោមទាំងបី។

បរិយាកាសការងារសុវត្ថិភាព

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវផ្តល់បរិយាកាសការងារ ប្រកបដោយអនាម័យ និងសុវត្ថិភាព សម្រាប់និយោជិតទាំងអស់។ អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវធ្វើការប្រុងប្រយ័ត្នទាំងអស់ ដើម្បីបង្កើនការការពារមានឧបទ្វេ ហេតុនៃកន្លែងធ្វើការ ហើយគួរតែលើកកម្ពស់ផ្លូវកែសម្រួលភាពការងារ និងទម្រង់ប្រតិបត្តិសុវត្ថិភាព។

សីលធម៌សមាគម និងការចរចាជាសមូហភាព

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវតែឆ្ពោះទៅរកសិទ្ធិរបស់និយោជិត ក្នុងការចូលរួមសហជីព ឬ សមាគមដល់ការពារកិច្ចការ ឬ ឧស្សាហកម្មមធ្យមស្រដៀង។ និងក្នុងការចរចាជាសមូហភាព។ សិទ្ធិទាំងនេះ ត្រូវផ្តល់ជូនដោយគុណភាពរយៈពេលវែង ត្រឹមត្រូវ ការផ្សព្វផ្សាយ ឬ ការសងសឹកឡើយ។

គុណភាពសីលធម៌

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ មិនត្រូវរើសអើងនិយោជិតរបស់ខ្លួន ឡើយ។ និយោជិត ត្រូវទទួលបានការការពារ និងភាពស្មើគ្នា ដោយមិនប្រកាន់ពិសេសនា អាយុ ភេទ គភ៌ ស្ថានភាពនារី ពិការភាព សញ្ជាជាតិ ជាតិសាសន៍ ជាតិពន្ធុ ទស្សនៈនយោបាយ ឬ ទំនោរផ្សេងៗទៀត។

ការអនុវត្តអាជីវកម្មប្រកបដោយសីលធម៌

PUMA SE នឹងមិនអត់ឱនការប្តូរព័ត៌មានអំពីពួកយើង ទាំងនៅក្នុងសង្គមដ៏ឆ្លាតវៃ និងបុរេតិបត្តិការផ្ទាល់ខ្លួន។

ការសន្យាទាំងពីរនេះ ត្រូវបានបង្ហាញជាសាធារណៈ និងប្រកបដោយតម្លាភាព នៅក្នុងក្រុមបុរេតិបត្តិរបស់ក្រុមហ៊ុន PUMA។

និយោជិតរបស់យើង អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវតម្រូវឱ្យអនុវត្តតាមក្រុមបុរេតិបត្តិនេះ ទាំងស្រុង។ ក្នុងករណីមានភាពមិនចុះសម្រុង ឬជម្លោះ ស្តីពីសារៈសំខាន់របស់បុរេតិបត្តិ។

កិត្តិយស និងការការពារ

ការរៀនរៀន ទណ្ឌឧកម្មល្អប្រសើរ និងការបំពានលើកាយ ផ្សេងៗ ផ្សេងៗ ឬ ពាក្យសម្តី មិនត្រូវអត់ឱនឡើយ នៅក្នុងសង្គមដ៏ឆ្លាតវៃរបស់ PUMA។ អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ មិនអាចប្តូរទម្រង់ការងារដោយបង្ខំណាមួយ រួមមាន ទាសភាព ពលកម្មក្រោមកិច្ចសន្យា ឬ ទាសភាពសងបំណុលជាដើម។

ប្រាក់ឈ្នួលសមរម្យ

កម្មករទាំងអស់មានសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលសមរម្យសម្រាប់សម្រាប់ការងារមួយ ដល់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបំពេញតម្រូវការមូលដ្ឋានរបស់កម្មករ និងនាំសល់ប្រាក់ចំណូលមួយចំនួន។ និយោជិតត្រូវទូទាត់យ៉ាងហោចណាស់ ប្រាក់ឈ្នួលអប្បបរមា ឬ ប្រាក់ឈ្នួលទូទាត់សមរម្យ ដល់ លក្ខណៈសីលធម៌ក្នុងសង្គមចំណោមទាំងពីរ អនុវត្តតាមលក្ខខណ្ឌប្រកបដោយសុវត្ថិភាពសម្រាប់ប្រាក់ឈ្នួល និងផ្តល់នូវអត្ថប្រយោជន៍ផ្សេងៗ ដល់តម្រូវការដោយច្បាប់ ឬ កិច្ចសន្យា។

ក្នុងករណីដែលប្រាក់ឈ្នួលមិនឆ្លើយតបនឹងតម្រូវការមូលដ្ឋានរបស់កម្មករ និងមិនធ្វើឱ្យ នាំសល់ប្រាក់ចំណូលមួយចំនួននោះ និយោជិតនាវា ត្រូវសហការជាមួយភាគីពាក់ព័ន្ធក្នុង ការចាត់វិធានការសមស្រប ដើម្បីធ្វើឱ្យយល់ឃើញដល់កម្មករប្រាក់ឈ្នួលសមរម្យដល់ការចាប់ផ្តើម ហាន។

គុណភាពធ្វើការហួសហេតុ

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ មិនត្រូវមានកាតព្វកិច្ចធ្វើការលើសពី សម្រាប់ការងារមួយ និងលើសពីម៉ោងបន្ថែមអតិបរមា ដល់ត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ ការងារក្នុងស្រុកឡើយ។ សម្រាប់ការងារមួយមិនត្រូវលើសពី 48 ម៉ោង និង ត្រូវធានាបាននូវថ្លៃ ឈប់សម្រាកមួយថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍។

ក្រៅពីកាលៈទេសៈពិសេសនានា ចំនួនសម្របម៉ោងធ្វើការមួយ និងម៉ោងបន្ថែម ក្នុងមួយសប្តាហ៍ មិនត្រូវឱ្យលើសពី 60 ម៉ោងទេ។ ម៉ោងធ្វើការបន្ថែម ត្រូវមានការសុំអនុញ្ញាត និងផ្តល់នូវអត្ថប្រយោជន៍ដល់ការងារផ្សេងៗ ហើយក៏មិនត្រូវកើតឡើងជាទៀងទាត់ដែរ។

ការការពារសិទ្ធិមនុស្ស

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ ត្រូវការពារច្បាប់ស្តីពីការការពារសិទ្ធិ មនុស្សក្នុងស្រុក ឬស្តីពីការងារសហកម្មអន្តរជាតិ ដោយត្រូវធ្វើសវនកម្មលើការងារសង្គម ចំណោមទាំងពីរ។ អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ទាំងអស់ ត្រូវរារាំង និងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់របស់ខ្លួនទៅលើបរិស្ថាន។

តំបន់	ទូរស័ព្ទ	ភាសា
អាស៊ីអាគ្នេយ៍	+84 989385612 +628 11 227 2143	
អាស៊ីខាងត្បូង	+880 1708469256	
អាស៊ីបូព៌ា	+86 13622884924	
អាមេរិក	+503 77871132	
អឺរ៉ុប មជ្ឈិមបូព៌ា និងអាហ្វ្រិក	+49 15114743876 +90 532 483 6685	

អ្នកកលក់ និងអ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តរបស់អ្នកកលក់ យល់ស្តីបន្ថែមមានការពិនិត្យពិច័យ លើមូលដ្ឋានអនុវត្តអាជីវកម្មរបស់ខ្លួន។ អ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្តទាំងអស់ត្រូវទទួលបាន ការអនុញ្ញាតពី PUMA ហើយអ្នកកលក់ត្រូវទទួលខុសត្រូវលើការធានាថា ក្រុមបុរេតិបត្តិនេះ ត្រូវ បានការពារអនុវត្តតាមនីតិវិធីរបស់អ្នកចុះកិច្ចសន្យាបន្ត។

PUMA SE សូមកុសាសិទ្ធិក្នុងការបញ្ជាក់ការផ្តល់ជាមួយក្រុមហ៊ុនណាមួយ ដល់ត្រូវបានការពារ បានបំពានក្រុមបុរេតិបត្តិនេះ។

សូមបញ្ជូនសំណួរ ការដាក់ និងការសំណួរទាំងអស់ ទាក់ទងនឹងក្រុមបុរេតិបត្តិនេះ និងការអនុវត្តរបស់ក្រុមនេះ ទៅកាន់អ៊ីមែល sustain@puma.com ឬទាក់ទងក្រុមនិរន្តរភាព PUMA នៅក្នុងមូលដ្ឋានរបស់អ្នក។